
ÒA segona A, o agafes el ritme o ning� tÕesperaÓ

ÒSer� un par tit molt complicat perqu� tenen jugadors amb molta qualitat en

la l�nia ofensivaÓ

ÒEm fa molta ilálusi� jugar-hi contra el Girona. Amb lÕOlot vaig debutar-hi a

segona B i ho recordo amb nost�lgiaÓ

Pep Chavarr�a celebra el gol que va fer en el par tit

entre el Saragossa i el Lugo REAL ZARAGOZA.

Pep Chavarr�a (Figueres, 10/04/1998) tornar� a terres gironines

defensant lÕescut del Saragossa per enfrontar-se al Girona, club en

qu� va jugar com a cadet dÕ�ltim any, en un par�ntesi formatiu amb

el club que el va veure cr�ixer, el Figueres. La traject�ria de

lÕempordan�s �s mete�rica: de la Uni� a tercera, passant per lÕOlot

a segona B, ara al Saragossa a segona A i amb projecci� de

trepitjar lÕelit del futbol en un futur immediat.

Com ho ha digerit tot plegat? Fa tres anys jugava amb la Uni� a

tercera, en fa un amb lÕOlot a segona B.No mÕho acabo de creure ja

que f ins no fa gaire era a segona B amb lÕOlot i, despr�s de f it xar

pel Saragossa, el primer que penses �s que el cam� no ser� f�cil, et

costar� jugar i entrar a lÕequip, per� des del primer par tit tens la

conf ian�a del t�cnic i jugues molts par tits. Desgraciadament hi ha una destituci� del t�cnic, per� continues

disputant minuts i par tits. Al f inal tÕadones que est�s fent una gran temporada, jugar al futbol professional �s

molt complicat i fa que costi creure el que estic aconseguint.Trenta-dos par tits de lliga i un de copa, m�s de 2.500

minuts i una diana. Ni vost� mateix sÕho pensava?La veritat �s que no mÕho esperava. Estic content ja que ho

estic donant tot i estic treballant molt. Si segueixo aix� puc acumular m�s minuts i par tits, apor tant m�s gols i

assist�ncies a lÕequip.Qu� lÕha sorpr�s m�s del futbol professional?Una mica tot. F�sicament tots els jugadors

estan m�s preparats i t�cticament igual. Tot �s molt m�s professional i �s un salt de categoria, tot i que la

segona B �s una competici� molt professional, amb jugadors de gran qualitat. Es nota el canvi perqu� tÕhas

dÕadaptar i agafar el ritme. Aqu�, o agafes el ritme o ning� tÕespera.No ha pogut tenir contacte amb lÕaf icionat del

Saragossa, per� sent que t� supor t?Des del primer moment que vaig arribar lÕaf ici� em va rebre amb els bra�os

ober ts. A mesura que han anat passant els par tits encara m�s. Sempre mÕhan donat supor t per les xarxes

socials o mÕhan aturat pel carrer. Noto que mÕestimen, mÕaprecien i soc impor tant.Ll�stima que no estan vivint

una temporada amb regularitat i bons resultats?La meva primera temporada en el futbol professional est� sent

un any complicat. �s cer t que el Saragossa sempre ha estat lluitant per objectius m�s ambiciosos com fer

play-of f o pujar a primera. Aix� �s el que ens ha tocat i s� que �s cer t que quan est�s en un club dÕaquestes

dimensions, en la situaci� en qu� estem, sempre hi ha m�s pressi�.Qu� li ha mancat a aquest Saragossa?El

futbol ja se sap. Una temporada est�s a dalt i la seg�ent pots estar a baix. No s� qu� ens ha passat realment

per� tenim jugadors amb ganes de lluitar, compromesos i treballem per tirar endavant la situaci�.A m�s dels

mals resultats, ha hagut de combatre amb canvis de t�cnic?Est� sent un any dÕaprenentatge continu tot i ser el

primer. Quan arribes a un club i les coses no estan sor tint b� perqu� els resultats no s�n els esperats, estar en

aquesta situaci� et fa cr�ixer r�pid. Tens la pressi� de guanyar par tits, de competir al m�xim, per� mentalment i

f�sicament estic for t i b�.Segueix tota la categoria, per� el Girona en especial?Vaig jugar a les categories

inferiors del Girona en lÕ�ltim any de cadet, amb 15 anys. Li tinc estima ja que �s un club de la meva terra i conec

diversos futbolistes. Estan fent una temporada bona, ja que despr�s de la patacada del curs passat contra lÕElx,



igual que el Saragossa, que va viure la decepci� del play-of f, estan competint i aconseguint bons resultats. Van

perdre a Vallecas per� ja estan preparats per jugar contra nosaltres per donar-ho tot.El par tit de la primera volta

va ser ben boig. El de Montilivi ser� diferent per les din�miques i les propostes dels dos equips?�s cer t que en la

primera volta vam tenir ocasions per� el Girona va ser qui les va materialitzar primer i ens va fer anar a remolc.

Vam aconseguir lÕempat in extremis, per� en aquest par tit de tornada venim amb m�s aire ja que ens hem

allunyat lleugerament dels llocs de descens. Venim amb ganes de guanyar el par tit ja que ens permetria fer un

pas impor tant.Quin par tit espera a Montilivi?Ser� un par tit molt complicat; el Girona t� jugadors de molta qualitat

en la l�nia ofensiva. Nosaltres tenim les nostres armes i sabem com les hem de jugar. Ser� un duel igualat, venim

en bona din�mica i tenim conf ian�a, ser� molt disputat.Li fa ilálusi� jugar a Montilivi? Va ser lÕestadi on va debutar

a segona B en un Peralada-Olot el curs 2018/19?S�. Em fa molta ilálusi� jugar a Montilivi contra el Girona. Amb

lÕOlot vaig debutar a segona B i ho recordo amb nost�lgia. �s un estadi impressionant, recordo que no em creia

que estigu�s jugant all�, les graderies, la gespa... �s un equip a qui tinc estima i ser� un par tit molt maco de

jugar.Ll�stima que no hi podran assistir ni la fam�lia ni els amics?Fa molta r�bia. El futbol sense af ici� no �s

futbol. No pots sentir lÕescalf de la gent, per� �s el que ens ha tocat. Esperem que dÕaqu� a poc tothom pugui

entrar al camp.A lÕOlot era un carriler tot terreny. Enguany juga m�s de lateral, tot i que tamb� ha jugat dÕextrem.

Se sent c�mode?Estic jugant m�s de lateral que dÕextrem, tot i que tamb� mÕha tocat jugar-hi. La meva posici� �s

lateral esquerre o carriler. DÕextrem, quan hi he hagut de jugar mÕhi he sentit b�. Soc aqu� per ajudar lÕequip i

jugo on em diu el t�cnic.LÕobjectiu del Saragossa �s quedar al m�s amunt possible i girar full com m�s aviat

millor?Exacte. Volem quedar al m�s amunt possible ja que �s el m�nim que es mereix aquest club. Intentarem

girar full perqu� el curs vinent sigui millor.T� contracte amb el Saragossa f ins al 2024, per� qui ho sap?Ja es

veur�. Tant de bo que tot vagi b�. Estic molt content al Saragossa per� el meu objectiu �s millorar cada dia i

poder anar a lÕelit.En el mercat dÕhivern va sonar per al Granada. �s cer t o no hi va perdre pas el temps?�s cer t

que alguns clubs van mostrar inter�s per mi, per� al f inal no es va donar la situaci�. Jo seguir� treballant perqu�

hi pugui haver m�s opor tunitats com les que hi va haver lÕhivern passat.Troba a faltar Figueres, Olot..., casa

seva?S�, molt. Catalunya en general. �s la meva terra, hi ha els meus pares, els meus amics... La situaci� �s

complicada, no ens podem moure gaire i no em poden venir a veure, i trobes a faltar m�s la teva gent.Parla amb

excompanys de lÕOlot. Ja sap que no estan tenint una temporada f�cil?Parlo sovint amb molts companys de lÕOlot

ja que hi tinc molt bona relaci�. S� que seÕn sor tiran perqu� tenen bon equip. Han encadenat dues vict�ries i ara

aniran cap amunt.
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